

**On-Line CASCA Annual General Meeting
May 20-30, 2019**

Agenda:

1. Introductory comments
2. Receipt of Financial Report
3. For Information: Summary of President's Report and *Anthropologica* Report

Introductory Comments:

This year is an exceptional one in CASCA's history. We are meeting jointly with the American Anthropological Association (AAA) in November 2019 and, as a result, will not be meeting in May. We must, however, have a meeting of the membership within one year of our previous meeting to fulfill our legal obligation so we have opted for this on-line format. There will be a CASCA Business Meeting at the AAA-CASCA conference where we will present our full Executive Reports and have the opportunity for dialogue. Our intent here is to connect with the membership to share our financial report and summaries of the President's Report as well as the Report from our journal, *Anthropologica*.

It is extremely important for CASCA members to participate in this on-line meeting. Thank you!

The financial report can be found here:

The other reports can be found here:

Questions:

Approval of the Agenda: Yes / No / Abstain

Receipts of Financial Reports: Yes/ No/ Abstain

The survey will be open between May 20 and May 30.

We are looking forward to seeing everyone at AAA-CASCA 2019. We wish everyone a very productive, safe, and enjoyable summer!

**Assemblée générale annuelle de la CASCA en ligne
Du 20 au 30 mai 2019**

Ordre du jour

1. Mot d'introduction
2. Remise du rapport financier
3. À titre informatif : Résumés du rapport de la présidente et du rapport d'*Anthropologica*

Mot d'introduction

Cette année est exceptionnelle dans l'histoire de la CASCA. Nous tiendrons un congrès conjoint avec la American Anthropological Association (AAA) en novembre 2019 et, par conséquent, nous ne nous rencontrerons pas en mai. Nous devons toutefois tenir une assemblée des membres dans l'année suivant la dernière assemblée afin de respecter nos obligations légales. Pour ce faire, nous avons choisi ce format virtuel. Lors du congrès CASCA-AAA, nous tiendrons une assemblée d'affaires au cours de laquelle nous présenterons les rapports complets du comité de direction et pourrons en discuter. L'objectif de cette assemblée virtuelle est de communiquer avec les membres afin de présenter notre rapport financier et les résumés des rapports de la présidente et de notre revue, *Anthropologica*.

Il est capital que les membres de la CASCA participent à cette assemblée en ligne. Nous vous en remercions!

Prendre connaissance du rapport financier : [\[Lien\]](#)

Prendre connaissance des autres rapports : [\[Lien\]](#)

Questions

Approbation de l'ordre du jour : Oui / Non / Abstention

Réception du rapport financier : Oui / Non / Abstention

Le sondage sera accessible du 20 au 30 mai.

Nous espérons vous compter parmi nous lors du congrès CASCA-AAA 2019. D'ici là, nous vous souhaitons à toutes et à tous un été agréable et productif!
